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Z A P I S N I K

34/2025 seje Zdravstvenega sveta, ki je potekala v sredo, 18. 6. 2025, s pričetkom ob 15. uri, v 
Veliki sejni sobi Ministrstva za zdravje (v nadaljnjem besedilu: ministrstvo), Štefanova 5, Ljubljana 
in preko AVK.

PRISOTNI ČLANI ZS:
- prof. dr. Mirta Koželj, predsednica,
- dr. Erik Brecelj,
- prof. dr. Mitja Kos, 
- izr. prof. dr. Tatjana Lejko Zupanc,
- prof. dr. Radovan Hojs,
- doc. dr. Marko Pokorn, 
- prof. dr. Matjaž Vogrin (AVK),
- izr. prof. dr. Maja Rus Makovec,   
- Denis Baš,
- dr. Alenka Kolar,
- prim. mag. Dorijan Marušič (AVK),
- izr. prof. Petra Došenović Bonča (AVK),
- Nataša Vidnar,
- Tanja Španić.

OSTALI PRISOTNI:
- mag. Vlasta Mežek, generalna direktorica Direktorata za dostopnost in ekonomiko,
- Renata Babić Valentinčič, Direktorat za dostopnost in ekonomiko,
- Črt Korinšek, Direktorat za dostopnost in ekonomiko,
- Martina Zorko Kodelja, Zavod za zdravstveno zavarovanje Slovenije,
- Andreja Baloh, koordinatorica ZS.

OPRAVIČENO ODSOTNI: 
- prim. prof. dr. Danica Rotar Pavlič, 
- prof. dr. Martina Drevenšek,
- prof. dr. Alojz Ihan,
- Mario Fafangel,
- mag. Jakob Ceglar,
- dr. Valentina Prevolnik Rupel, ministrica za zdravje,
- Denis Kordež, državni sekretar,
- Iztok Kos, državni sekretar,
- Jasna Humar, generalna direktorica Direktorata za zdravstveno varstvo,
- Vesna Marinko, generalna direktorica Direktorata za javno zdravje,
- Teja Batagelj, v. d. generalne direktorice Direktorata za digitalizacijo v zdravstvu,
- mag. Robert Ljoljo, generalni direktor ZZZS.

Na 33/2025 seji Zdravstvenega sveta (v nadaljnjem besedilu ZS) je bilo prisotnih 14 članov od 19 
imenovanih, torej je bil ZS sklepčen. Lista prisotnosti je sestavni del izvirnika zapisnika.



2

Sejo ZS je vodila predsednica ZS, prof. dr. Mirta Koželj, po naslednjem DNEVNEM REDU: 

1. Potrditev zapisnika 33/2025 seje ZS in razprava na prispelo pripombo k 4. točki 33/2025 
seje ZS. 

2. Realizacija sklepov 33/2025 seje ZS. 
3. Poročilo in predstavitev napredovanja projekta SPP (poroča: Martina Zorko Kodelja). 
4. Povečano število napotitev – pregled podatkov (Renata Babić Valentinčič in Črt Korinšek) 
5. Predlog za pridobitev naziva višji zdravstveni svetnik. 
6. Poročilo o sestanku z v. d. direktorjem JARSKZ glede nacionalnih kliničnih smernic (Mirta 

Koželj). 
7. Predlogi datumov sej ZS september – december 2025. 
8. Razno.

Ad 1 – Potrditev predlaganega dnevnega reda seje

Predsednica ZS je člane pozvala k potrditvi predlaganega dnevnega reda seje. Člani ZS niso
imeli pripomb na dnevni red.

Sprejet je bil SKLEP: ZS je s soglasjem vseh navzočih članov potrdil predlagani dnevni red.

Ad 2 – Potrditev zapisnika 33/2025 seje ZS in razprava na prispelo pripombo k 4. točki 
33/2025 seje ZS

Član ZS je k zapisniku 33/2025 seje podal ločeno mnenje k točki 4 (Akcijski načrt za redke bolezni 
za leti 2025-2026).

Na 33/2025 je bil k točki 4 predlagan sklep: Obravnava redkih bolezni v RS je na vsak način 
potrebna. Vloga »Akcijski načrt za področje redkih bolezni za leti 2025 in 2026«, ki jo je ZS prejel 
na podlagi Načrta dela na področju redkih bolezni za obdobje 2021 do 2030 je neustrezna in ni 
pripravljena po kriterijih, ki jih ZS uporablja za oceno vlog za nove zdravstvene programe.

Skladno z razpravo na današnji seji se sprejme spremenjen sklep.

Sprejet je bil SKLEP: Sklep k točki 4 v zapisniku 33/2025 seje se spremeni in se glasi: Obravnava 
redkih bolezni v RS je na vsak način potrebna. Vloga Akcijski načrt za področje redkih bolezni za 
leti 2025 in 2026 (v nadaljnjem besedilu: Akcijski načrt), ki ga je ZS prejel na podlagi Načrta dela 
na področju redkih bolezni za obdobje 2021 do 2030 je neustrezen in so potrebne dopolnitve, ki 
so bile izrečene na 33/2025 seji ZS. Akcijski načrt ni pripravljen kot vloga za nov način zdravljenja.

Ad 3 – Realizacija sklepov 33/2025 seje ZS

ZS je državnemu sekretarju dr. Iztoku Kosu in ministrici za zdravje poslal dopis s sklepom, da je 
pripravljen sodelovati pri pripravi Resolucije o nacionalnem planu zdravstvenega varstva 2026–
2036, vendar predlaga predhodno diskusijo z vodstvom ministrstva in prosi za odlog oddaje pisnih 
predlogov. Ponudil je tudi možnost razprave na 34. seji ZS. Do seje ZS odgovora ni prejel, prav 
tako ne na ločeno zaprosilo za odlog, poslano po elektronski pošti 4. 5. 2025.

Sprejet je bil SKLEP: Člani ZS so se seznanili z realizacijo sklepov 33/2025 seje ZS.

Ad 4 – Poročilo in predstavitev napredovanja projekta SPP 
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(poroča: Martina Zorko Kodelja)

Vodja projekta Vzpostavitve celovitega upravljanja sistema SPP je članom ZS predstavila 
napredovanje projekta in izvedene aktivnosti v letih 2024 in 2025. 

Razpravljavci so poudarili, da je bilo v okviru projekta opravljeno obsežno in dobro delo. 
Opozorjeno je bilo na razlike v stroških med bolnišnicami ter potrebo po jasnih metodoloških 
navodilih, ki pa jih je ZZZS že pripravil in jih redno dopolnjuje in izboljšuje. Pomembna je tudi 
ustrezna terminologija. Izziv predstavlja tudi manko kadrov za kodiranje. Podana je bila skrb glede 
preživetja posameznih izvajalcev ob nižjem plačilu, hkrati pa je bila izražena tudi podpora prenovi 
SPP kot nujnemu koraku za izboljšanje podatkov in sistema financiranja.

Sprejet je bil SKLEP: ZS se je seznanil z napredovanjem projekta SPP v zadnjem letu in ga 
podpira.  

Ad 5 – Povečano število napotitev – pregled podatkov 
(poročata: Renata Babić Valentinčič in Črt Korinšek)

ZS je 29/2025 seji pod točko Razno podal pobudo, da se na eni od prihodnjih sej odvije diskusija 
glede porasta potreb po zdravstvenih storitvah oziroma prekomerno napotovanje na 
specialistične ambulante, zato je ZS zaprosil MZ za posredovanje podatkov in trendov napotitev.

Analiza, ki so jo pripravili na Direktoratu za zdravstveno dostopnost in ekonomiko, je bila 
predstavljena na današnji seji.

V razpravi je bila predlagana dodatna primerjava podatkov z drugimi državami (npr. Avstrijo, 
Hrvaško). V zadnjih petih letih se je število napotitev in realizacij povečalo, a kljub temu vztrajajo 
nedopustne čakalne dobe, najdaljše pri napotitvah »zelo hitro«. Opozorjeno je bilo na potrebo po 
analizi razlogov za porast napotnic (vključno z demografijo) in možnost smernic za napotovanje. 
Izpostavljena je bila tudi potreba po podatkih o klinični učinkovitosti, npr. deležu patoloških izvidov 
pri nekaterih preiskavah, saj bi to prispevalo k bolj premišljenim indikacijam za napotitve in s tem 
boljši kakovosti dela. Poudarjeno je bilo, da spodbuditev prvih pregledov ni dovolj, saj bolniki 
potrebujejo tudi nadaljnje storitve.

Predstavitvi poročevalcev bodo poslane članom ZS in na 35/2025 seji bo ZS obravnaval 
morebitne predloge za nadaljnje analize pridobljene obsežne dokumentacije od NIJZ in ZZZS.

Sprejet je bil SKLEP: ZS se je seznanil z analizi podatkov za potrebe po zdravstvenih storitvah.

Ad 6 – Predlog za pridobitev naziva višji zdravstveni svetnik

ZS je v obravnavo prejel predlog Komisije za strokovna napredovanja (v nadaljnjem besedilu: 
Komisija), ki je obravnavala vlogo za pridobitev naziva višji svetnik za kandidata izr. prof. dr. 
Dimitrija Kuhlja, dr. med., predstojnika Kliničnega inštituta za radiologijo, UKC Ljubljana. 

Vloga je formalno ustrezna. Po oceni Komisije za strokovna napredovanja, izr. prof. dr. Dimitrij 
Kuhelj, dr. med., izpolnjuje zahteve metodologije meril Pravilnika o pogojih in postopku za 
pridobitev naziva višji svetnik.

Sprejet je bil SKLEP: ZS meni, da izr. prof. dr. Dimitrij Kuhelj, dr. med. izpolnjuje pogoje za 
pridobitev naziva višji svetnik in ministrici za zdravje predlaga nadaljevanje postopka za pridobitev 
naziva svetnik.



4

Ad 7 - Poročilo o sestanku z v. d. direktorja Javne agencije Republike Slovenije za 
kakovost v zdravstvu glede nacionalnih kliničnih smernic

Predsednica ZS poroča o sestanku z vršilcem dolžnosti direktorja Javne agencije Republike 
Slovenije za kakovost v zdravstvu (v nadaljnjem besedilu: JAKZ), mag. Markom Korenjakom. S 
predlogom, da JAKZ prevzame organizacijsko vlogo pri pripravi nacionalnih kliničnih priporočil, 
se je strinjal, a je opozoril, da je JAKZ še v fazi vzpostavljanja, zato je bilo predlagano, da se v 
prehodnem obdobju (kot je ZS predlagal na 29/2025 seji) sklene prehodna pogodba med MZ in 
SZD. Predsednica ZS je o predlogu obvestila ministrico za zdravje, ki je predlog podprla.

Sprejet je bil SKLEP: ZS se je seznanil z aktivnostmi na področju priprave nacionalnih 
smernic/priporočil.

Ad 8 – Predlogi datumov sej ZS, september – december 2025

Predvideni datumi sej ZS so:
- 17. 9. 2025,
- 22. 10. 2025,
- 19. 11. 2025,
- 17. 12. 2025.

Vsi datumi so srede.

Ad 9 - Razno

Predsednica ZS prisotne seznani, da je ZS prejel dopis ZIRS glede uporabe hiperbaričnih komor 
v nezdravstvene namene. Dopis je bil ZS poslan že v februarju 2025, vendar zaradi okoliščin pri 
evidentiranju dokumentacije, ZS z njim ni bil seznanjen. 
ZIRS se s to problematiko ukvarja že vrsto let, saj je uporaba hiperbaričnih komor zunaj 
zdravstvenih indikacij (npr. v wellnessu in kozmetiki) na terenu zelo razširjena. RSK za interno 
medicino je podal mnenje, da je vsaka uporaba hiperbarične komore zdravljenje, ki mora potekati 
pod nadzorom usposobljenega zdravstvenega kadra in v skladu z evropskimi smernicami

V razpravi prisotni podprejo stališče RSK za interno medicino.

Sprejet je bil SKLEP: ZS se strinja z mnenjem RSK za interno medicino in predlaga, da se njihova 
priporočila za ukrepanje v celoti upoštevajo. Zaradi napačnega beleženja dokumentacije je ZS 
prejel dokumentacijo šele 17. 6. 2025 in se zato opravičuje za kasen odgovor ZIRS.

34/2025 seja ZS z dne 18. 6. 2025 se je zaključila ob 17.15 uri.

Zapisala:
Andreja Baloh prof. dr. Mirta Koželj
koordinatorica ZS predsednica ZS
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